
 
Ajuntament de Maria de la Salut

Expedient núm.: 8/2020

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA JUNTA DE GOVERN LOCAL

Procediment: convocatòria de la Junta de Govern Local. Exercici 2020 

Assumpte: convocatòria de la Sessió ordinària de la Junta de Govern Local

Document signat per: la Secretària de la Corporació Local

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA JUNTA DE GOVERN LOCAL

En el terme municipal de Maria de la Salut, a la Sala de Plens de la Casa consistorial,  

sent les 20.10 hores de dia 30 de novembre de 2020, es reuneix en Sessió ordinària, 

primera  convocatòria,  la  Junta  de  Govern  Local,  prèviament  convocada,  sota  la 

presidència del Sr. Batle President de la Corporació Local, amb l’assistència de:

 El Sr. Batle President:

Bernat Quetglas Jordà

 Els Srs. regidors, membres de la Junta de Govern Local:

Gabriel Ferriol Bergas

Catalina Roig Castelló

Jaume Ferriol Martí

 Els Srs. regidors, en qualitat de convidats:

Miquel Pons Ferriol

Miquel Vanrell Font

 La Secretària Interventora:

Margarita Grimalt Mayol

La Corporació està assistida per la Secretària Interventora de la Corporació Local, que 

dóna fe de l’acte i assumeix les funcions d’Intervenció.

Una vegada verificada per la Secretària la vàlida constitució de la Junta de Govern 

Local,  atès que es compleix  el  quorum  legal  per  a la  seva celebració,  el  Sr.  Batle 

President declara oberta la Sessió i, sent l’hora indicada  ut supra, es procedeix a la 

deliberació sobre els assumptes inclosos en l’Ordre del dia, a saber:

Primer.-  Aprovació de l’Acta de la Sessió ordinària anterior  de la Junta de Govern 

Local, celebrada dia 23 de novembre de 2020.
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Ajuntament de Maria de la Salut

El Sr. Batle deixa sobre la taula aquest assumpte per la impossibilitat què la Secretària  

de la Corporació Local redactés l’acta aquesta setmana.

Segon.- Conformació de les Factures rebudes entre el 21 i el 26 de novembre de 2020.

El  Sr.  regidor  Jaume Ferriol  Martí  pregunta  a  la  Secretària  de  la  Corporació  si  és 

necessari fotocopiar en color, atesa la diferència de preu entre les fotocòpies en blanc i 

negre  i  aquestes.  La  Secretària  assenteix  i  explica  que  hi  ha  determinada 

documentació que necessita imprimir-se en color. 

Examinada la relació, es conformen les Factures que es corresponen amb el Registre de 

Factures núms. 806 a 816.

Tercer.- Intervencions, gestions i propostes del Sr. Batle i dels Srs. Regidors. 

- Per part del Sr. Batle Bernat Quetglas Jordà:

Informa que la mercantil Sporttia li va trametre pressupost sobre un software de gestió 

d’instal·lacions esportives. Esmenta que és una eina ideal per controlar els horaris del 

Poliesportiu municipal, perquè així gestiones cada espai, i que és una aplicació molt 

intuïtiva i fàcil  d’emprar. Esmenta que els usuaris poden reservar i  pagar les pistes 

emprant  la  mateixa  aplicació.  Manifesta  que  també  serveix  per  organitzar  actes  i 

difondre la seva publicitat a través de les xarxes socials. Esmenta que el servei té un 

cost de 1.000 euros anuals. 

El  Sr.  regidor  Jaume  Ferriol  Martí  pregunta  si  el  preu  inclou  el  muntatge  i  el 

manteniment.  El  Sr.  Batle  assenteix  i  esmenta  que  no  cobreix  el  cost  dels  panys 

electrònics per accedir a les pistes. Manifesta que el servei és de gestió de pistes de 

totes les instal·lacions municipals, però que les claus és una cosa independent, de la 

que demanarà pressupost. 

El Sr. regidor Miquel Pons Ferriol pregunta si només servirà per reservar i pagar les 

pistes, i el Sr. Batle assenteix. A col·lació, pregunta com es paguen les reserves de les  

pistes  actualment.  El  Sr.  Batle  explica  que  es  paguen  a  través  de  transferència 

bancària, però que no es controlen els pagaments des de la Corporació. El Sr. regidor 

Jaume Ferriol Martí manifesta que amb l’aplicació tindran la manera de controlar. 

El Sr. regidor Miquel Pons Ferriol manifesta que el primer que hauria de fer-se és el 

quadrant de les activitats i instal·lar un cartell informatiu sobre horaris, com reservar 

les pistes, mesures sanitàries per la COVID-19 i altra informació relativa a l’ús de les 

instal·lacions, en particular, del Camp de futbol. 

El Sr. regidor Gabriel Ferriol Bergas esmenta que l’aplicació Sporttia és molt intuïtiva i 
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Ajuntament de Maria de la Salut

que per la piscina municipal també seria interessant.

El Sr. regidor Jaume Ferriol Martí pregunta pel preu de les instal·lacions. El Sr. Batle 

esmenta que es cobren 10 euros/hora per les pistes de pàdel i 5 euros/hora per les de  

tennis. A col·lació, el Sr. regidor Miquel Pons Ferriol opina que la gent de fora poble 

hauria de pagar més. 

Els  membres  de  la  Junta  de  Govern  Local  deliberen  sobre  la  concentració  de  les 

activitats  i  les  instal·lacions  esportives,  el  protocol  sanitari  per  la  COVID-19  del 

Mariense, i de la idoneïtat de disposar de l’aplicació per controlar les pistes de pàdel i  

tennis, la piscina i el Camp de futbol. Acorden reunir-se per fer el quadrant i demanar 

pressupost a Sporttia per instal·lar els panys electrònics. 

A col·lació, el Sr. Batle manifesta que el director del CEIP li va demanar que no es dugui 

a terme el  ball en línia  en aquestes instal·lacions, atès que no es realitzen activitats 

extraescolars per mor de la desinfecció. La Sra. regidora Catalina Roig Castelló entén la 

petició i és partidària de concentrar totes les activitats en el Poliesportiu municipal. 

Informa que la pavimentació en el carrer Jaume I i el carrer Son Puig sembla correcta,  

perquè l’aigua de la pluja va córrer bé. El Sr. regidor Gabriel Ferriol Bergas esmenta 

que manca pintar el senyal de cediu el pas. El Sr. Batle pren nota. 

Informa sobre la terminació de les obres de la Plaça des Mercat i pregunta als membres 

de la Junta de Govern Local si sol·liciten a la mercantil Melchor Mascaró SA una de les 

neteges  que  resten  pendents  de  dur-se  a  terme.  Els  membres  de  la  corporació 

assenteixen i  acorden dur-la  a terme en haver  passat el  pont  de la  Constitució.  A 

col·lació, el Sr. regidor Gabriel Ferriol  Bergas esmenta que a la zona de la bicicleta 

estàtica hi ha herbes i que una engronsadora té un pern en mal estat. La Sra. regidora 

Catalina Roig Castelló esmenta que en la pista de futbet també hi ha una barra que ha 

de revisar-se. 

El Sr. regidor Gabriel Ferriol Bergas també manifesta que li va sol·licitar la instal·lació 

de més papereres en el parc. El Sr. regidor Jaume Ferriol Martí proposa col·locar dos 

contenidors. A la Sra. regidora Catalina Roig Castelló li sembla bé i proposa decorar-los 

per fer-los atractius pels nens. El Sr. regidor Miquel Pons Ferriol esmenta que la gent 

incívica pot fer-ne un mal ús i el Sr. regidor Jaume Ferriol Martí manifesta és fer la prova 

i, si no s’empren correctament, es retiraran. 

El Sr. Batle manifesta que aquests dies els interessats han sol·licitat la bonificació de la 

Taxa de residus sòlids, però que n’hi ha que també li han demanat contenidors. El Sr. 

regidor Miquel Pons Ferriol esmenta que a les convocatòries de subvencions pels Parcs 

verds, els contenidors solen ser material subvencionable, que ho demani a l’AODL. 

Per altra banda, el Sr. Batle informa que els treballadors del SOIB Reactiva 2020 es van 

contractar  tenint  resolució  provisional  de  concessió  de  subvenció  i  explica  la 
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Ajuntament de Maria de la Salut

problemàtica  existent  i  les  possibles  solucions  legals  i  menys  perjudicials  pels 

treballadors. Manifesta que el Servei de neteja municipal avui ha anat a comprar-se 

roba i sabates de seguretat, per valor de 100 euros per treballador. 

En relació amb les terrasses dels bars, manifesta que els interessats el van informar de 

què es van reunir amb les forces polítiques i que van acordar que pagarien la Taxa 

d’ocupació  de  via  pública  corresponent  i  que  després  els  retornarien  la  part 

corresponent als dies que no es vam emprar per mor de la COVID-19. El Sr. regidor 

Jaume Ferriol Martí manifesta que amb totes les forces polítiques no es van reunir i 

comenta que en una reunió de Portaveus es va acordar una reducció del 50 % de la 

taxa per a l’any vinent. A més, esmenta que una cosa són els dies que no es van poder 

emprar les terrasses i una altra són els metres que empren, informació que disposa el 

Cap de la Policia Local. El Sr. Batle considera que els propietaris dels bars haurien de 

saber quin import paguen de la taxa la resta, per evitar obscurantisme i especulacions. 

La  Sra.  regidora  opina igual  i  posa d’exemple el  tendal  de la terrassa del  bar  del 

Poliesportiu, que no és tancament, però considera que hauria d’haver demanat permís 

per evitar controvèrsies. A col·lació, els membres de la Junta de Govern pregunten i 

deliberen sobre la carpa. 

El Sr. Batle exposa el problema existent amb els moixos i els coloms. Es delibera sobre 

aquest assumpte i acorden parlar amb els agents de la Policia Local i el Consell de 

Mallorca. 

Manifesta que els representants sindicals li van sol·licitar convocar Mesa de negociació 

per tractar l’augment de l’europunt. El Sr. regidor Jaume Ferriol Martí esmenta que es 

poden reunir en voler, però que ha de tenir-se en compte que enguany han tornat a 

passar-se  del  Pressupost.  El  Sr.  regidor  Gabriel  Ferriol  Bergas  esmenta  que  els 

representants  veuen  que  no  és  possible  la  seva  petició,  és  a  dir,  passar  de  sis 

euros/punt a 10, però desitgen que el govern assumeixi un compromís a llarg termini. 

El Sr. regidor Jaume Ferriol Martí esmenta que es tracta de números i que és millor 

reunir-se  en tenir  el  Pressupost muntat i  saber què sobra per poder  destinar-ho al 

salaris del personal. 

El  Sr.  regidor  Jaume Ferriol  Martí  pregunta  pel  carrer  Antoni  Monjo.  A  col·lació,  la 

Secretària recorda que les obres de pavimentació que duen a terme les mercantils 

AGLOMERADOS MALLORCA, S.A. i BERGAS I TALAIOT, S.L. han d’estar executades i la 

factura  expedida  abans  del  30  de  desembre  de  2020,  perquè,  si  no,  perdran  la 

subvenció. El Sr. Batle manifesta que parlarà amb les empreses. 

Informa que el  Grup municipal  PSOE va demanar informació,  que serà tramesa en 

poder, atès que convé donar prioritat a altres tasques. 

Manifesta  que  la  Penya  barcelonista  organitza  una  recollida  solidària  pel  Banc 

d’aliments. 
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Ajuntament de Maria de la Salut

   

- Per part del Sr. regidor Gabriel Ferriol Bergas:

Informa que va parlar amb el Sr. Joan Andreu pel tema del cartell informatiu del Punt 

verd i explica que el poden encarregar en voler. Els membres de la Junta de Govern 

Local  acorden  el  seu  encàrrec,  modificant  el  punt  d’horari  dels  diumenges  pels 

dissabtes matí de les 11.30 h a les 13.30 h. 

Esmenta que li van oferir dur a terme l’exposició fotogràfica From Inside, per import de 

1.000 euros, però que, sabent la situació pressupostària, no la va acceptar.

En  relació  amb  l’olivera,  comenta  que  li  van  aconsellar  que  un  ferrer  faci  una 

estructura de ferro i adherir-hi una placa, atès que és durador i antivandàlic. Aleshores, 

proposa sembrar l’olivera i encarregar l’estructura de ferro. A col·lació, els membres de 

la Junta de Govern pregunten pel producte fitosanitari i el Sr. Batle esmenta que de 

mentre es van retirant les herbes. 

Informa  que  divendres  vinent  es  reuniran  amb  la  Taula  d’associacions  i  que 

presentaran proposta per decorar les façanes.  Esmenta que ha preparat cartell  per 

donar-ne difusió, però esperaran a haver-se dut a terme la reunió.  

Manifesta que el Sr. Joan Andreu va treballant en el portal web de la Corporació, que es 

pot manipular des de la mateixa, i que li aniran trametent el contingut que desitgin 

que hi apareixi i que ell l’anirà editant.

Informa que va mirar per organitzar, de cara a Nadal, un concurs de fotografia per 

promocionar  l’Instagram  de  la  Corporació.  Manifesta  que  Foto  Ruano  PRO  els 

subvencionarà part del premi, que serà una càmera, i que després duran a terme una 

petita exposició de les fotografies finalistes. 

Esmenta que li  van proposar  organitzar  una Sant  Silvestre,  sense avituallament  ni 

premi.  Com és a cost zero i   només ha de preparar-se la ruta i  acordar una hora,  

proposa la seva realització, tenint en compte les mesures de seguretat i la normativa 

sanitària  COVID-19  vigent.  El  Sr.  regidor  Miquel  Pons  Ferriol  entén  convenient 

inscriure’s i els Sr. regidor Gabriel Ferriol Bergas assenteix. Els membres de la Junta de 

Govern Local acorden la realització de l’activitat esportiva.  

Recorda que es durà a terme la xerrada esportiva per promocionar el hoquei herba i 

esmenta que va preparar  un cartell  informatiu  per trametre a la  direcció  del  CEIP. 

Manifesta que la primera sessió es durà a terme dia 29 de desembre de 2020, a les 

11.00 hores, en el Poliesportiu municipal. 

En relació amb el concert del grup O’veus, pregunta pels tiquets i el número de bancs 

de l’Església. 

Ajuntament de Maria de la Salut

Plaça des Pou nº 13, María de la Salut. 07518 ILLES BALEARS. Tel. 971525002. Fax: 971525194

C
od

i V
al

id
ac

ió
: 6

ZM
S2

JE
5N

H
Q

R
3F

96
XF

G
S2

FN
36

 | 
Ve

rif
ic

ac
ió

: h
ttp

s:
//m

ar
ia

de
la

sa
lu

t.s
ed

el
ec

tro
ni

ca
.e

s/
 

D
oc

um
en

t s
ig

na
t e

le
ct

rò
ni

ca
m

en
t d

es
 d

e 
la

 p
la

ta
fo

rm
a 

es
Pu

bl
ic

o 
G

es
tio

na
 | 

Pà
gi

na
 5

 d
e 

8 



 
Ajuntament de Maria de la Salut

 

- Per part de la Sra. regidora Catalina Roig Castelló:

Manifesta  que,  atesa la climatologia,  el  taller  de decoració  de l’arbre de Nadal  es 

realitzarà  el  proper  dissabte,  a les  11.00 hores.  Esmenta que la Sra.  Antònia  li  va 

proposar que aquest dia l’estructura estigui muntada, verda a poder ser, perquè els 

nens puguin anar pintant la mascareta i decorant l’arbre alhora i així poder anar fent 

tandes.  El  Sr.  Batle  esmenta  que  el  servei  de  Brigada  municipal  dijous  instal·larà 

l’estructura. 

El  membres  de  la  Junta  de  Govern  Local  acorden  divendres,  després  de  la  Taula 

d’associacions, reunir-se per preparar el material que empraran els nens. El Sr. regidor 

Gabriel Ferriol Bergas pregunta per les pintures i la Sra. regidora Catalina Roig Castelló 

esmenta que la Sra. Antònia portarà tot el material: la tela, el tul i les pintures, i que 

empraran  retoladors,  que  aniran  desinfectant  entre  nen  i  nen,  com a  les  escoles. 

Esmenta  que  s’hauran  d’inscriure,  però  que  l’activitat  estarà  oberta  als  nens  que 

assisteixin sense inscripció. El Sr. regidor Gabriel Ferriol Bergas esmenta que realitzarà 

cartell  publicitari.  La  Sra.  regidora  Catalina  Roig  Castelló  pregunta  si  disposen  de 

grapadores i el Sr. Batle assenteix. Els membres de la Junta de Govern Local deliberen 

sobre l’entrada i sortida dels nens i de la desinfecció dels materials. 

Parlant de Nadal, manifesta que han d’estar pendents dels Quintos i, a col·lació, el Sr.  

regidor Miquel Pons Ferriol esmenta que se’ls ha de recordar que enguany no poden 

sortir el Dia dels innocents i que no poden tirar petards. El Sr. Batle assenteix.  

Comenta que va demanar el cost de les pissarres i esmenta que convé més adquirir-ne 

una de magnètica. 

Informa que dimecres passat es va celebrar el Consell escolar, que li van demanar la 

prestació dels serveis de la Brigada municipal per moure mobles, que els va comentar 

la idea de decorar els arbres de sa Plaça i que els va semblar bé, i que manca l’opinió 

dels mestres. Manifesta que els tallers de Rap i  Instruments tradicionals van agradar 

molt. 

Esmenta que, finalment, es durà a terme l’actuació  Cançons de maternitat  de Marta 

Elka, gratuïtament, dia 27 de desembre de 2020, a les 17 hores.

Manifesta que la Sra. Margarita Vera li va comentar que el termo i alguns assecadors 

de mans estan espatllats, que les cisternetes dels vàters també s’espatllen sovint, que 

manquen botelles de sabó i pregunta si aquestes les adquireix la Corporació.  

Proposa al Sr. regidor Gabriel Ferriol Bergas que elabori un cartell publicitari en tenir 

tancat el calendari de les activitats de Nadal. Aquest assenteix i esmenta que també 

elaborarà un formulari per a cada activitat per a inscriure’s a aquestes.  
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Ajuntament de Maria de la Salut

- Per part del Sr. regidor Jaume Ferriol Martí:

Pregunta  al  Sr.  Batle  si  va  rebre  correu  electrònic  amb  la  relació  de  persones 

confinades i aquest assenteix. Considera que aquesta informació és delicada per mor 

de la protecció de dades i recorda que la normativa estableix que cap Funcionari pot 

disposar de la mateixa. Esmenta que, si el Cap de la Policia Local hi té accés, que vagi  

alerta. 

En  relació  amb  el  Fons  de  Seguretat  Pública,  esmenta  que  no  es  compraran  les 

bicicletes elèctriques i que només es compraran la meitat de les armilles antibales i de 

les càmeres que inicialment es van pressupostar. A col·lació, el Sr. Batle esmenta que 

revisaran  novament  la  normativa  per  veure  si  podran  presentar  la  factura  de  les 

barreres i que demà en parlarà amb el Sr. Miquel Vives.  

Informa que avui han començat a repartir les paperetes de la campanya nadalenca 

Compra a ca teva, compra a Maria. Esmenta que, més o manco, la meitat de comerços 

locals ja disposa d’aquestes i pregunta per la seva publicitat. Acorden demanar al diari  

Última Hora el cost de la publicitat amb una breu explicació de la campanya. 

Pregunta  a  la  Secretària  si  és  necessari  fotocopiar  en  color  en  el  segon  pis,  per 

exemple. La Secretària assenteix i exposa alguna documentació que necessàriament 

ha de ser en color. A més, entén que el personal és conscient del seu preu i té cura de 

la seva utilització. 

Pregunta al Sr. Batle per la compra de pintura viària. El Sr. Batle manifesta que es va 

comprar a una empresa de Màlaga perquè la que li va recomanar no en ven. 

- Per part del Sr. regidor Miquel Pons Ferriol:

Pregunta pel material del Pesador dels Porcs i demana si hi ha miralls viaris. El Sr. Batle 

pensa que sí i el Sr. regidor Miquel Pons Ferriol manifesta que seria convenient la seva 

instal·lació en els carrerons que pugen del carrer de Sa Raval. 

Pregunta  per  la  lumínica  nadalenca.  El  Sr.  Batle  esmenta  que  enguany  només  es 

decorarà sa Plaça perquè els llums de les entrades estan espatllats. Pregunta si no es 

col·locaran llums en els fanals de peu i el Sr. Batle manifesta que aquests sí que es 

poden posar. El Sr. regidor Miquel Vanrell Font manifesta que només decoraria sa Plaça 

i el Sr. regidor Jaume Ferriol Martí esmenta que decoraria el que sigui necessari i que el 

servei de Brigada municipal dediqui el temps a la retirada d’herbes. La Sra. regidora 

Catalina Roig Castelló manifesta que si la gent decora les façanes, ja donarà alegria al 

municipi. 

Demana els  Plecs  de  la  concessió  del  quiosquet a  la  Secretària,  que  el  tornarà  a 
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demanar al Sr. Pep Noguera.   

Tercer.- Precs i Preguntes.

No se’n formulen. 

I no havent-hi més assumptes que tractar i complint l’objecte de l’acte, el Sr. Batle 

aixeca la Sessió, sent les 22.07 hores, de la qual cosa com a Secretària en don fe.

Maria de la Salut, 30 de novembre de 2020
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